
MT OLOMOUC 

Datum:  31. 1. 2015 

Trenéři:  Dušan Koza,  Roman Martínek 

Závodníci U 18: 

Jméno  příjmení  celkem  výhra  prohra  umístění 

Alena  Chwastarzová 57kg 4  4  0  1.místo 

Markéta Štefková 57kg  4  2  2  5.místo 

Kristýna Polášková 63kg  3  1  2  5.místo 

Adéla  Martínková 63kg 3  2  1  3.místo 

Eva  Ondrašíková +70kg 2  O  2  2.místo 

Jan   Pátek 73kg  4  3  1  3.místo 

Michael Raška 90kg  5  3  2  3.místo 

Tomáš  Pustějovský 81kg 3  1  2  7.místo 

Patrik  Franek 5Okg  4  0  4  5.místo 

Závodníci U 23: 

František Šmehlík 73kg  3  3  0  1.místo 

Lukáš  Selecký 66kg  3  2  1  2.místo 

Jakub  Král +100kg  3  1  2  3.místo 

Marek  Ochman 81kg  1  0  1  bez. 

 

 

Hodnocení pořadatele: 

Turnaj probíhal v moderní hale na čtyřech tatami. Turnaje se účastnili závodníci z České republiky a 

Slovenska. Turnaj měl dobrou organizaci a byl ukončen někdy kolem 17. Hodiny. 

 

Hodnocení závodníků: 



Budeme a můžeme hodnotit pouze výkony judistů, kteří se pravidelně připravují v našich 

tréninkových podmínkách tj. v 1.JCBO. 

Z našeho pohledu se jednalo o přípravný turnaj směrem do nové, dlouhé a náročné sezony 2015. 

Koncem starého roku a počátkem nového si někteří borci léčili svá zranění a především jsme se 

zaměřili na nabírání fyzické kondice. To se nám podařilo ovšem zatím jen částečně a je i nadále na 

tom třeba pracovat. 

Podle toho taky na tatami naše výkony vypadli. Projev zatím nebyl ideální. Bylo vidět, že  mnoho 

tréninku randori jsme neabsolvovali a tréninkové manko v tomto máme obrovské. Přesto turnaj splnil 

naše očekávání a to zjistit jak silná je konkurence, co nového se událo ve váhových kategoriích a co 

můžeme od sezony čekat. 

Velikou pochvalu za zlepšený projev na tatami a celkové vítězství v turnaji zaslouží Alena 

Chwastarzová. Je u ní bezesporu vidět lepší fyzický fond, než kterým disponovala v minulosti a tím 

také její judo dostalo novou, lepší podobu. Do konečného projevu nám však stále chybí velmi mnoho. 

Veliký posun jsme také zaznamenali u Adély Martinkové, kde se zúročila její tréninková píle v nabíraní 

síly v posilovně. 

Markéta Štefková předvedla pěkný výkon, který nás přesvědčil o určitém zlepšení a posunu 

z loňských výsledků. 

U kluků nás potěšil výkon Jana Pátka, který vybojoval tři vítězná utkání velmi pěkným výkonem. 

Prosadil se v dobré konkurenci a sbírá plody za svoji velmi dobrou tréninkovou morálku.  

Celkově se turnaj velmi vydařil, potěšil mě zájem kluků a holek, kteří na turnaj odcestovali. Naopak 

mě zklamal přístup některých mladých dorostenců, kteří odmítli na turnaj z osobních 

nepochopitelných důvodů odcestovat. 

Nezbývá než mnohé myšlenky a plány přehodnotit, poučit se z těchto nových poznatků a zaujmout 

nový postoj. 

Děkuji všem za vzornou reprezentaci našeho klubu 1.JCBO na tomto mezinárodním turnaji.  

 

V Ostravě 4. 2. 2015        Dušan Koza a Roman Martínek 

 

 


